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a7 éto varos 

Budapest Főváros X. kerület Kőbányai önkormányzat 
Képviselő-testülete 

BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Közművelődési Bizottság 2022. március 22-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai 
Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) 
megtartott ülésén. 

Az ülés kezdetének időpontja: 9.00 óra 

A jelenléti ív alapján jelen vannak: 
Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök, 
Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő 
tagjai, 
Kollátosz Fotisz, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai. 

Távolmaradását előre jelezte: 
Gerzson Sarolta, a Bizottság nem képviselő tagja 
Bolyán András, a Bizottság nem képviselő tagja 

Távolmaradás oka: 
hivatalos elfoglaltság 
hivatalos elfoglaltság 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Dr. Szabó Krisztián 
Hegedűs Károly 
Mustó Géza Zoltán 
RadványiGábor 
Somlyódy Csaba 
Weeber Tibor 
Dr. Ács Viktória 
Ehrenberger Krisztina 
Kálmánné Szabó Judit 

Dr. Kappel Patrícia 
Móré Tünde 
Szöllősi Erika 

Meghívottak: 
Győrffy László 
Akócs Zoltán 

jegyző 

aljegyző 

alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
alpolgármester 
a Jegyzői Titkárság vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője 
a Humánszolgáltatási Főosztály a Humánszolgáltatási 
Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetője 
a Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről 
a Főépítészi Osztály vezetője 
a Főépítészi Osztály részéről 

Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Kft. 
nem képviselő bizottsági tag 

Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök. 

Elnök: Akkor megkezdenénk a Közművelődési Bizottság április ülését. Én szeretettel köszöntöm 
a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, vezetőit, ülésünk nyilvános egyedül a zárt ülés 
elrendelésekor kérem, amennyiben meghívott vendég marad, hogy az ülést hagyja el, az 
üléstermet. Jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett, az ülésről hangfelvétel készül. Kérek mindenkit, 
hogy jelentkezzünk be, megállapítom, hogy 7 jelenlévő 2 hiányzó mellett a Bizottság 
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határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e 
sorrendmódosításra, levételre, felvételre irányuló javaslatuk? Én javaslatot szeretnék tenni arra, 
körünkben köszönthetjük Győrffy László ügyvezető urat és megkért arra, hogy a Kőrösi napirendi 
pontjait egy egyéb elfoglaltság miatt hozzuk előre, úgyhogy én javasolnám azt, hogy a 2., a 3., a 4. 
és az 5. napirendi pontokat hozzuk előre és utána pedig az l-es napirendi ponttal folytatnánk. 
Tehát egy sorrendmódosítást szeretnék javasolni. Jó, úgy látom, hogy egyéb ilyen irányú kérés 
nincs. Akkor kérem, hogy a módosítás figyelembevételével fogadjuk el a kiküldött napirendet. A 
szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal sorrendmódosításról dönt, amely alapján 
a meghívóban 2-5. sorszámmal jelzett napirendi pontot (sorrendjük megtartásával) előrehozva, 1-
4. napirendi pontként tárgyalja. [39/2022. (IV. 26.)] 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét 
[40/2022. (IV. 26.)]: 

1. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. 
évi szakmai és számviteli beszámolója (208. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

2. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. 
évi üzleti tervének jóváhagyása (209. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

3. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
felügyelőbizottságának 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló (183. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

4. A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme (198. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

5. A Kőbá nyai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és a 
Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályáztatása (207. számú 
előterjesztés) 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

6. A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó 
pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyása (204. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

7. A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, 
Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény tanulói részére 
szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek biztosítása (206. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

8. A Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás (176. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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9. A László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelme (182. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvény 46. § (2) bekezdés a) 
pontja alapján zárt ülésen tárgyalandó napirendi pont: 

10. A 2022. évi önkormányzati kitüntetések adományozása (221. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

11. Az MH Ludovika Zászlóalj részére zászlószalag adományozása (210. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Megállapítom, hogy 7 igen egyhangú szavazattal elfogadtuk a módosított napirendi 
pontjainkat. Akkor én egyből szeretném is köszönteni Győrffy László ügyvezető urat. 

Dr. Szabó Krisztián jegyző utólagos törvényességi észrevétele: Az SZMSZ 22. § (1) bekezdés 8. pontja 
értelmében az elnök javaslatot tesz a napirendi pontok összevont tárgyalására, amelyről a döntést 
a Bizottságnak kell meghoznia. 

A Közművelődési Bizottság összevontan tárgyalja az 1-4. napirendi pontokat. 

1. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2021. évi szakmai és számviteli beszámolója 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Az első napirendi pontunk a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság 2021. évi szakmai és számviteli beszámolója, 208. számú előterjesztés, 
előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr. Nem tudom, hogy ügyrendi javaslatként 
javasolhatnám, hogy egybetárgyalnánk a Kőrösi napirendi pontjait. Nem tudom, kérdezném 
Aljegyző urat, hogy kell-e, hogy külön szavazni, hogy egybe vennénk a Kőrösi napirendi pontjait a 
(meghívó szerinti) 2-s, 3-s, 4-s, 5-öst? (Háttérben Aljegyző úr válaszol, amelyre reagál) külön 
szavazunk, jó. Jó, akkor át is adnám a szót, Győrffy László parancsolj. 

Győrffy László: Köszönöm szépen. Én is nagy szeretettel köszöntöm a Bizottságot és olyan 
érdekes dolog, hogy gyakorlatilag 2019 óta, mióta ugye ez a bizottság működik, még nem volt 
módunk személyesen itt lenni, mikor a beszámolónkat tárgyaljuk, mert pont olyan évek voltak, a 
2020. illetve a 2021., amikor mind a kétszer a pandémia miatt más menetben történt a beszámoló, 
hát ugye nem tudtunk mi akár erről személyesen is beszámolni. Azt gondolom, hogy egy 
intézmény életében mindig fontos, amikor egy évet értékel, bemutatja, hogy mit sikerült neki a 
céljaiból megvalósítani, hogyan tudta ezt az elmúlt évet zárni. Ezért próbáltunk mi is egy alapos 
anyagot készíteni, amiben bemutattuk a Kőrösinek a sokszínűséget, hiszen azért nemcsak itt 
Budapesten, hanem ugye vidéken is vannak telephelyek és hát elég összetett hiszen a kultúra 
mellett azért itt megjelenik a sport az uszodán keresztül, de hát a szociális ügyeket is idevehetném, 
hiszen a nyári napközis táborba azért egyértelműen keveredik a kultúra, illetve a szociális munka. 
Tehát ebből is látszik, hogy milyen sokrétű tevékenységet folytatunk, amihez még párosulnak az 
önkormányzati rendezvények. Én bízom abban, hogy magából a beszámolóból is kitűnt, hogy 
igyekeztünk a pandémia ellenére is sok programot megvalósítani. Számunkra is nagy kihívás volt, 
hogy hogyan tudjuk a közönségünkkel a kapcsolatot tartani ebben az időszakban. Azt gondolom, 
hogy sikerült új elemeket nekünk is bevinni. Itt kiemeltünk egy-két online programunkat, amik 
sikeresek voltak. Úgy látom, hogy egy-két dolgot meg fogunk őrizni a továbbiakban is, hiszen 
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tanultunk ebből az időszakból. Illetve az átálláshoz szükséges eszközöket is azért be tudtuk 
szerezni, tehát fogjuk tudni ezeket a későbbiekben is alkalmazni, nem beszélve arról, hogy egy
egy a szervezés szempontjából illetve a működés szempontjából is láttuk előnyét annak, hogy ha 
zárunk és nem vagyunk személyesen jelen akkor is, hogyan tudunk kapcsolatot tartani mi 
egymással, hogyan tarhatjuk mondjuk az értekezleteket és azokat például, nem is tértünk vissza a 
régire hiszen rengeteg telephelyen vagyunk, számunkra is egyszerűbb úgy megtartani az 
úgynevezett munkatársi értekezleteteket, hogy ez online formában van. Hát így nem kell bejönni 
Újhegyről, nem kell a KÖSZI-bői átjönni, nem kell a Helytörténeti Gyűjteményből, tehát így 
hatékonyabban tudunk működni. Az látszik a gondolom a beszámolóból főleg ugye a pénzügyi 
részéből, hogy azért egy nehéz éven voltunk túl, jelentős bevételkieséseink voltak és ezért az 
eredményünk is 2021-ben ugye negatív volt. Az elmúlt éveknek az eredményes gazdálkodásának 
köszönhetően rendelkezik a gazdasági társaság olyan tartalékkal, hogy nem okoz működési 
problémát ez a most negatív eredmény, amit bemutattunk. Ha már azt mondtuk, hogy egyben 
tárgyaljuk ezt a napirendet akkor, ehhez kapcsolódik a következő maga a 2022-es üzleti terv, mi 
most már ugye azzal számolunk, vagy számoltunk, hogy a vírussal nem kell foglalkoznunk, ennek 
ellenére nem könnyű a visszaállás most kezdjük érezni azt, hogy teltházas rendezvényein vannak 
már itt tavasszal, de azért még a január, február, márciusi hónap nehéz volt, azok a terembérlőink, 
akik jelentős bevételt hoztak nekünk most térnek vissza, én bízom benne ezért, hogy amit célul 
tűztünk ki azért erre az évre, azt meg fogjuk tudni valósítani. Lehet, hogy egy kicsit 
fegyelmezettebben kell a gazdálkodásunkat végezni, de már most egy kedvező időszakot látunk. 
Azt jeleztük már mind a beszámolóban mind az üzleti tervben, hogy az elkövetkező időszakban a 
tárgyi feltételei, hogy hogyan alakulnak az intézménynek a Helytörténeti Gyűjtemény, illetve az 
Újhegyi Közösségi Házat leszámítva valamennyi helyen komoly gondok vannak, ugye hát én 
személyesen kudarcként éltem meg azt, hogy nem sikerült elérni azt, hogy legalább a Kőrösinek a 
felújításának a tervezése elkezdődjön és erre legyen fedezet, ezt nem sikerült elérni, tehát 
továbbra is küzdünk azokkal a problémákkal, ami, ha valaki bejön a Kőrösibe érzi a, bámennyire 
odafigyelünk rá elviselhetetlen néha a csatornaszagot, a nyílászárók borzasztó állapotban vannak, 
a fűtés és akkor ez mondjuk a Kőrösi. Vonatkozik ugyan ez a tanuszodára, tehát, hogy és akkor 
még nem beszéltünk a Balatonalmádiban, hogy ott is milyen elképzelések vannak. Erre felhívjuk 
a figyelmünket az üzleti tervünkben is, hogy erre igen is oda kell figyelni. Egy nagyon fontos 
projekt előtt állunk. A Törekvés Művelődési Központnak a megszűnésével hogyan lehet az 
értékeket átmenteni. Én azt gondolom, hogy ebben jól haladunk. Én bízom benne, hogy ez sikeres 
lesz mindkét fél számára és azokat az értékeket, amik a Törekvésben vannak, azok 
megmentődnek. Erre már mi elkezdtük a munkát, jelenleg nekünk ki kell alakítani olyan 
helységeket, ahol raktározni fogjuk tudni azokat a ruhákat, amivel rendelkezik a Törekvés 
Néptáncegyüttes. Én úgy látom, hogy ez a terveknek megfelelően halad és szeptembertől, tehát a 
nyáron megtörténik a költözés és szeptembertől a működésük is biztosítva lesz. Úgyhogy ez jó, 
ami fontos számunkra és lehet, hogy nem is tudtuk előre az üzleti tervünkben, ez pedig a 
balatonlellei menekültek helyzete, ezt többször ugye beszélgetések során jeleztem, de én itt 
szeretném kihasználni az alkalmat, hogy mi ezt nagyon lelkesen csináljuk ezt a feladatot és lelkileg 
is felemelő ez a projekt, de egyedül nem tudjuk megoldani ezt a problémát, hiszen nyáron a 
gyerekeknek a táborozását én azt gondolom, hogy biztosítani kell, tehát a Kőbányai gyerekeket 
nem érheti hátrány. Jelenleg harminchárman vannak most már csak a táborba. Valakinek azért 
sikerült elmenni, és itt első sorban a Kárpátaljáról érkezőknek az itt tartózkodása az, ami 
bizonytalan. Ők nem fognak visszamenni és az, hogy mi lesz velük a nyáron, ebben szeretném 
majd, hogyha ebben tudnánk közösen gondolkodni és kapnánk segítséget, hiszen 21 főnek az 
elhelyezését nekünk meg kell oldani azt gondolom. Nem tehetjük meg azt, hogy azt mondjuk, hogy 
na akkor menjetek, ahova tudtok. Mi befogadtuk őket, van velük sok munka, hiszen naponta kell 
koordinálni az ő feladataikat, ezért is van az az előterjesztés, ami ugye csütörtökön reményeink 
szerint megszavazásra kerül és akkor abból a forrásból tudunk erre fordítani, de még mindig gond 
az, hogy június közepétől hova helyezzük el. Nekünk erre volt egy javaslatunk, jelenleg azt tudjuk 
megoldani, hogy a gondnoki ház fölött lévő három szobába tudnánk elhelyezni az egyik nagyobb 
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családot. Illetve van egy - nem felújított, hiszen egy más keretből szerettük volna felújítani -, egy 
dupla faházat, ahol 20 hely van, hogy mi arra gondoltunk, ha ezt egy picikét rendbe hoznánk, akkor 
ott is ezt a nyári időszakot eltölthetné a másik nagy család, ahol ott nyolc gyereket nevel saját, 
illetve örökbefogadott, és mint nevelőszülők mind kárpátaljai magyar, mind ukrán gyerekeket 
vegyesen. Úgyhogy a 2022-es üzleti tervünk összeállításánál azt gondolom, hogy ezeket ugye nem 
tudtuk figyelembe venni, ebben gondolom, hogy majd kell egyeztetni, de magának a Kőrösi 
működése, ami a programokat, az állandó programokat illeti ez biztosított. Az a forrás, az az 
összeg, amit a költségvetés elfogadásakor mi kaptunk és rendelkezésünkre áll, ebből mi azokat a 
feladatokat meg fogjuk tudni oldani 2002-ben. 

Elnök: Köszönjük szépen Ügyvezető úrnak a kiegészítést. Papp Zoltán képviselő úrnak megadom 
a szót, parancsoljon. 

Papp Zoltán: Köszönöm szépen, köszönöm a szót Elnök úr. Arra szeretném felhívni a figyelmet, 
hogy legutóbb, amikor volt felügyelőbizottsági ülésünk akkor felmerült, hogy az Önkormányzat 
nem fizet a terembérletért és nincs lepapírozva a dolog. Ez azért gond, mert ha úgy alakul, hogy 
esetleg jön egy ÁSZ-vizsgálat, akkor azt fogja látni, hogy ekkor és ekkor volt rendezvény viszont 
nincs belőle bevétel. Nem gond, tehát ez igazából csak egy formaság, de ezzel együtt felül kéne 
vizsgálni a támogatási szerződést és aktualizálni. Csak erre szeretném felhívni a figyelmet. 
Köszönöm. 

Elnök: Köszönöm szépen. Megadnám a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak. 

Radványi Gábor: Köszönöm szépen. Figyelmesen hallgattam Igazgató úrnak a beszámolóját, vagy 
hozzászólását és gyakorlatilag az ő pozíciójában ugyanezt mondtam volna én is el.Ugye itt érintett 
költségvetési problémákat is. Az a helyezt, hogy olyan nagy luk van pillanatnyilag, hogy ezt rögtön 
betömni és a Kőrösi felújításával ezt nem tudtuk fölvállalni ebben az évben, én csak a reményeimet 
tudom kifejezni, hogy következő években azért szisztematikusan és azért ütemezettem ez 
megvalósítható. Látható az, hogy a feladatköröket ahogy Laci itt bemutatta, hogy tulajdonképpen 
majdnem, hogy úgy működik, mint egy kis Polgármesteri Hivatal, hiszen a szociális az 
alapfeladaton, a kulturális szolgáltatáson kívül, szociális feladatokat, sportlétesítmény 
gazdálkodást, mindenfélét folytat a Művelődési Ház és hát vannak régóta tartó problémák, amiket 
hosszú távon tudunk csak megoldani és vannak olyanok, amiket rövid távon. Én erre kérdeznék 
rá, konkrétan a nyári táborral a lellei táborral, illetve az ukrán menekültek elhelyezésével 
kapcsolatban. Értettem azt, amit elmondtál Laci. A kérdésem az az lenne, hogy a sporttáborba vagy 
egyéb, nem csak sport van ott, művészeti? Mondjuk azt, hogy a nyári táborozás időszakára kell-e 
emiatt esetleg létszám kapacitást csökkenteni, vagy az, amit az üzleti tervben ti előírtatok, mert 
ez egy bevétel azért és ezt a bevételt ezt szeretnéd gondolom, mint gondos gazda megszerezni, 
hogy ez megoldható-e a korábban eltervezett létszámmal vagy a férőhelyek miatt, amit az ukrajnai 
menekültek lefoglalnak, azok miatt esetleg csökkentet költségvetéssel kell számolni? Köszönöm. 

Elnök: Parancsolj Laci. 

Győrffy László: Köszönöm szépen, nem szeretnénk, vagyis arra törekedtünk, hogy ne kevesebb 
gyermek nyaraljon, tehát azt nem lehet megtenni, hogy-e miatt kevesebb létszámmal vegyenek 
részt a gyerekek. Ezért is mondtuk azt, hogy mi most már évek óta a Balatonlellén kevesebb, régi 
180 főhöz képest ugyan kevesebb 162 gyermeket tudunk fogadni, mert azt az úgynevezett dupla 
faházat, ami a tábor végén van, ezt ugye mi nem újítottuk föl annak idején. Azért nem mert egy 
másik kerületből szerettük volna egy T ÁMO P-os pályázatból ezt felújítani még pedig úgy, hogy itt 
ezt akár mozgássérült gyerekek is igénybe tudják venni. Ez volt a mi célunk. Ezen a pályázaton 
annak idején nem nyertünk, de ez úgy is maradt, tehát az a faház nem lett felújítva. Oda mi már 
nem szívesen teszünk gyerekeket, tehát evvel nem számolunk. Ezért, amikor az mondtam, hogy 
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evvel valamit kezdünk, hogy mit tudom én, kifestjük, új vécét, meg mosdót teszünk oda, tehát egy 
elfogadható állapotba hozzuk, akkor oda el tudjuk helyezni azt a nagy családot, de ez nem 
befolyásolja a táboroztatott gyerekek létszámát. Tehát őket semmiféleképpen nem érné kár, tehát 
hiszen a jelentkezések már elindultak. Nagyon nehéz lenne most azt mondani, hogy hát nem 
jöhettek. Tehát ezt nem lehet megtenni. Tehát nem lesz csökkenés. 

Elnök: Köszönöm szépen Laci. Én egyet szeretnék kérdezni, hogy ott az anyagban feltüntetted, 
hogy sajnos munkaerőproblémák felmerülnek. Most létre jövő új intézmények elszívták a meglévő 
dolgozókat. Hogyan látod a jövőt? Hogy hogyan tud tovább működni az intézmény, hogy 
megfelelően fel tudod-e tölteni szakemberekkel a megüresedet helyeket? 

Győrffy László: Valóban az egyik legnagyobb probléma, az a nagyon jó technikusok. Őket 
szipkázták el. Ugye itt jeleztem azokat az intézményeket, tehát most is ketten a Zene Házába olyan 
fizetést kaptak, hogy semmi. Akkor az MVM Done ezek olyan rendezvényközpont, amik szívják el 
a jó embereket és mivel minket ismernek - elsősorban a nagyrendezvényeken keresztül, ugye 
ezeket, mert külsősöket is bevonunk -, ezért találkoznak a mi embereinkkel és látják, hogy mit 
tudom én jók, nem olyan rosszak, akkor mondanak egy összeget és már mennek is. Kicsit rossz ez, 
mert mi nekünk köszönhetik az, de hát mindegy mert ilyen a világ. Nehéz ezt pótolni, jelenleg ugye 
külön, tehát egy-egy rendezvényre tudunk külsősöket bevonni és hát megint elkezdjük a 
fiatalokat, hogyan tudjuk ide, most éppen a László Gimnáziumból, Zrínyi Gimnáziumból 
szipkáztunk el két olyan tehetséges fiatalt technikusi munkakörben, akiket majd be fogunk 
tanítani. Persze meg fogjuk tudni ezeket oldani, de nem könnyű. Egy picit a szakmai területen volt 
javulás, olyan szempontból, hogy azért a béremelés, az, ami a kulturális ágazatban volt ez a 20% 
azért ez jó volt. Ezt ugye megkapta közvetlenül a dolgozók, ezt megkaptuk közvetlenül a 
minisztériumtól, egész évre átutalták ezt az egész összeget az intézmény részére, tehát ez 
biztosított ez a 20% béremelés, ez egy pici megnyugvást jelentett. 

Elnök: Köszönöm szépen. Megadom a szót dr. Horváth Márknak. Parancsolj. 

Dr. Horváth Márk: Köszönöm, nekem most így az ügyvéd bújik elő belőlem és csak egy rövid 
szakmai észrevétel esetleg az alkalmazottak elcsábításával kapcsolatban. Nyilván az a cél, hogy 
minél versenyképesebb fizetést tudjunk biztosítani számukra, de van egy sokkar egyszerűbb és 
semmibe nem kerülő megoldás, hogy az alvállalkozókkal egy csalogatás tilalmára vonatkozó 
klauzulát beleteszünk a szerződésükbe és innentől kezdve kötbérezni lehet azt, hogyha ők 
elcsalogatnak egy munkavállalót. Illetve magába a munkaszerződésbe, vagy közalkalmazotti 
szerződésbe is feltételezem, hogy bele lehet tenni versenytilalmi megállapodást, ami után 
egyébként fizetni kell, de a másik oldal pedig teljesen ingyenes, tehát gyakorlatilag néhány mondat 
az alvállalkozói szerződésekbe ezt a kérdést meg tudja esetleg oldani. Köszönöm. 

Elnök: Köszönjük szépen a kiegészítést. Úgy látom, hogy további kérdés nincs a Bizottság részéről, 
de a döntést meg kell hozni, úgyhogy először szavaznánk a 208. számú előterjesztésről, ami a 
Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi 
szakmai és számviteli beszámolójáról. Szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2021. évi szakmai és számviteli 
beszámolójáról szóló 208. számú előterjesztést támogatja [41/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm a 208. számú előterjesztést lezárom. 
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2. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

2022. évi üzleti tervének jóváhagyása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő a 209. számú előterjesztés, amely a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi üzleti tervének jóváhagyása lenne. A szavazást 
indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 2022. évi üzleti tervének jóváhagyásáról szóló 
209. számú előterjesztést támogatja [42/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. A 
209. számú előterjesztést lezárom. Köszönöm. 

3. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

felügyelőbizottságának 2021. évi tevékenységéről szóló beszámoló 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő pedig a 183. számú előterjesztés lenne, a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2021. évi 
tevékenységéről szóló beszámoló lenne. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság felügyelőbizottságának 2021. évi 
tevékenységéről szóló beszámolójáról szóló 183. számú előterjesztést támogatja [43/2022. (IV. 
26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. A 
183. számú előterjesztést lezárom. 

4. napirendi pont: 
A Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 

humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: És végül, de nem utolsó sorban pedig a(z meghívó szerinti} ötös, a Kőrösi Csoma Sándor 
Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére 
vonatkozó támogatási kérelme, 198. számú előterjesztés. Hozzuk meg a döntésünket, a szavazást 
indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőrösi Csoma Sándor Kőbányai 
Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó 
támogatási kérelméről szóló 198. számú előterjesztést támogatja [44/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm szépen, megállapítom, hogy a Bizottság megtárgyalta az előterjesztéseket én 
Ügyvezető úrnak köszönöm szépen a jelenlétet, és további jó munkát kívánok. 
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S. napirendi pont: 
A Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és 

a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői álláshelyének pályáztatása 
Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

Elnök: Köszönöm szépen és akkor a sorrendmódosításnak megfelelően folytatnánk tovább a 
napirendi pontjainkat. Sorrendben pedig a következő az Intézményvezetői álláshelyek 
pályáztatása lenne, a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai Gépmadár Óvoda, a Kőbányai 
Kiskakas Óvoda és a Kőbányai Mászóka Óvoda esetében. 207-es számú előterjesztés. Előterjesztő 
D. Kovács Róbert Antal polgármester úr. Itt lejárnak az intézményvezetői megbízatások 4 főnél: 
Wodzinsky Gabriella, Király Ildikó, Kemerléné Suri Ildikó, Forintos Ilonánál. 2022. augusztus 1-
jétől 2027. július 31-éig töltené be, ha a nyertes pályázatok megfelelő pályázatok érkeznek az 
álláshelyek betöltésére a következő S évre. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés 
észrevétel ezzel kapcsolatosan? A Közművelődési Bizottság pedig a törvénynek megfelelően egy 
bizottságot fog alakítani, melyben a pályázati felhívásoknak megfelelően magát a pályázatokat 
elbírálja. Jó, úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kőbányai Csodapók Óvoda, a Kőbányai 
Gépmadár Óvoda, a Kőbányai Kiskakas Óvoda és a Kőbányai Mászóka Óvoda intézményvezetői 
álláshelyének pályáztatásáról szóló 207. számú előterjesztést támogatja [45/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm, a 207-s számú előterjesztést lezárom. 

6. napirendi pont: 
A Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia egymillió forintot meghaladó 

pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk a hatodik, a Budapest-Kőbányai Szent György Plébánia 
egymillió forintot meghaladó pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyása, 204. számú 
előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt a több 
évtizede működő nyári hittan táboroknak a pénzeszköz átadásáról van szó, egy 1 millió 200 ezer 
forintos összegben részesült a tábor és maga a plébánia a nyári táboroztatásra és ez kiegészítésre 
kerülne 296 ezer forinttal. Úgy látom, hogy kérdés nincsen, akkor kérem hozzuk meg a 
döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Budapest-Kőbányai Szent György 
Plébánia egymillió forintot meghaladó pénzeszközátadásról szóló szerződésének jóváhagyásáról 
szóló 204. számú előterjesztést támogatja [46/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm. A 204. számú előterjesztést lezárom. 

7. napirendi pont: 
A Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános 

Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény 
tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek biztosítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 
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Elnök: Következő napirendi pontunk a hetedik, a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott 
Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes Gyógypedagógiai 
Módszertani Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és táboroztatás költségeinek 
biztosítása, 206. számú előterjesztés. Röviden tehát a nyári táboroztatás a Janikovszky Általános 
iskolában megszokott történni a Kőbányai kerületi diákok esetében, azonban az iskola 
specialitásából adódóan ezt ott nem lehet megvalósítani, ezért az iskola területén történne meg a 
nyári táboroztatás a gyerekeknek és ez ott részt vevő pedagógusoknak történne az úgynevezett 
járulékok kiegészítése, amit az Önkormányzat biztosít 1 millió 950 ezer forint értékben. Úgy látom 
kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Kelet-Pesti Tankerületi Központ által 
fenntartott Kőbányai Komplex Óvoda, Általános Iskola, Készségfejlesztő Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény tanulói részére szervezett nyári felügyelet és 
táboroztatás költségeinek biztosításáról szóló 206. számú előterjesztésttámogatja [47 /2022. (IV. 
26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm. A 206. számú előterjesztést lezárom. 

8. napirendi pont: 
A Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Következő a nyolcadik, a Podiart Sportegyesületnek nyújtandó támogatás, 176. számú 
előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 
671 ezer forintos támogatás történt, támogatási szerződés keretében. Hétvégén megtörtént itt az 
Óhegy parkban a futás is. Nagysikerű volt a rosszidő ellenére is. Úgy látom kérdés nincs, akkor 
kérem hozzuk meg döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a Podiart Sportegyesületnek nyújtandó 
támogatásáról szóló 176. számú előterjesztést támogatja [48/2022. (IV. 26.)]. 

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm. A 176. számú előterjesztést lezárom. 

9. napirendi pont: 
A László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási kérelme 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester 

Elnök: Következő napirendi pontunk pedig a László Király Egyházi Kórusalapítvány támogatási 
kérelme, 182. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, aki nem kívánja 
kiegészíteni. Itt egy 2 millió 24 7 ezer forintos támogatás történt az alapítvány részére és mivel 
alapítvány, ezért a Képviselő-testület hozza meg a végső döntését. Úgy látom, hogy kérdés nincs, 
akkor kérem hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom. 

A Közművelődési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal a László Király Egyházi Kórusalapítvány 
támogatási kérelméről szóló 182. számú előterjesztésttámogatja [49/2022. (IV. 26.)]. 

9 



Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 
Köszönöm, a 182. számú előterjesztést lezárom. 
Most pedig zárt ülésen tárgyalandó napirendek következnek. 

A következő napirendi pontok a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX 
törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján zárt ülésen tárgyalandóak. 

10. napirendi pont: 
A 2022. évi önkormányzati kitüntetések adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

A Közművelődési Bizottság az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján a 2022. évi önkormányzati 
kitüntetések adományozásáról szóló napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

ZÁRT ÜLÉS 

11. napirendi pont: 
Az MH Ludovika Zászlóalj részére zászlószalag adományozása 

Előterjesztő: D. Kovács Róbert Antal polgármester 

A Közművelődési Bizottság az Mötv. 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján az MH Ludovika Zászlóalj 
részére zászlószalag adományozásáról szóló napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

ZÁRT ÜLÉS 

. m.f. 

Törvényességi szempontból ellenjegyzem: 

ó Krisztián 
jegyző 

r? \~ 
~ p Zoltán 
bizottsági tag 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

./ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

./ jelenléti ív 

./ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

o határozatok melléklete 

o írásban benyújtott módosító javaslat 

o jegyző törvényességi észrevétele 

o interpelláció 

o titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

o felszólalási jegy 

11 



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti íva 2022. április 26-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc

Aláírás:

Tanácskozási joggal: Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaEhrenberger KrisztinaKárpáti BeatrixKálmánná Szabó Judit

Aláírás:



Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Intézményi meghívottak jelenléti ívea 2022. április 26-án (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

NÉV Intézmény Aláírás
A/'z?v (LoPo




